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minvws.nl]; 5.1.2e @minvws.nl];
ERE @minvws.nl]; A.

J @minvws.nl];

@minvws.ni];EXECS)(EES @minvws.ni]
: )

Sent: Wed 12/2/2020 9:57:44 AM

Subject: RE: Vaccinatiebrief

Received: Wed 12/2/2020 9:57:44 AM

Hoi,
ik kan dit nu niet inschatten voor de covid vaccinatiestrategie, dit is nu oi; [Eeeod dus check even met hen svp.

Ik zou denken alle hulp is welkom dus niet zo afhoudend reageren?
Gr

ver:IEEE) SEE ins >

Verzonden: woensdag 2 december 2020 10:10

@minvws.ni>;EXEL)
HES @ minvws.nl>

) BERLE @minvws.nl>; 51.2e @minvws.nl>; [ITGEEEEN)
SERN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinatiebrief

Lijkt me prima om die rol in informatievoorziening prominenter op te nemen en punt van ‘inderdaad’ lijkt me goed.. Zo doen als

onderstaand?

Kan je deze via jullie lijn afstemmen? Zokenje dan met onderstaande akkoord?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE JERE ins.
Datum: woensdag 02 dec. 2020 9:08 AM

Onderwerp: RE: Vaccinatiebrief

512

Ha en anderen,

Hij is goed aangekomen ;-) Zag ‘m voorbij komen bij de CU.

e De minister twitterde gisteren enthousiast dat 4 januari gestart wordt met vaccinatie. We zijn allen gebaat
by een snel en soepel verloop van het vacciatieproces.

o Staat de minister open voor een vaccinatiebevoegdheid voor apothekers, specifiek in deze coronacrisis?

En betrekt de minister huisartsen en apothekers in de voorlichtingscampagne?

Wat betreft het antwoord: zouden we kunnen toezeggen dat apothekers (naast huisartsen) kunnen worden

meegenomen in de informatievoorziening? Posters en folders verspreiden onder apotheken moet kunnen lijkt mij.
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Dan hoeven we niet alles te ontwijken.

Overigens wek je met de “inderdaad” in de eerste zin een beetje de indruk dat we open voor staan voor de

vaccinatiebevoegdheid (in de coronacrisis). Zo stellig is het nu nog niet toch?

Groet,

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 16:59

)SEE@ minvws.nl>
Onderwerp: FW: Vaccinatiebrief

Hoi allen, ter info de brief van de KNMP die ze naar de TK hebben gestuurd in aanloop naar de

begrotingsbehandeling. Het zou zomaar kunnen als er bij de begrotingsbehandeling dus vragen komen over de rol

van de apothekers bij (Covid-) vaccinatie. Misschien goed om daar een QenA op te maken? Ik doe vast een voorzet

en ik ze ERE van GMT even in CC ivm afstemming:

- We voeren vanuit VWS het gesprek met apothekers over hun rol bij vaccinatie.

- In dat kader zetten apothekers zich momenteel in onze opdracht al in om hun informatievoorziening over vaccinatie

te verbeteren. 1k ben nu ook met apothekers en huisartsen in gesprek om in samenwerking in het netwerk

patiénteninformatie de voorlichting over covid vaccinatie te verbeteren.

- Het is mooi dat de apothekers hun hulp aanbieden aan huisartsen bij de covid-vaccinatie, de griepvaccinatie en de

pneumokokkenvaccinatie. Ik kan me voorstellen dat de behoefte aan hulp bij huisartsen varieert. Ik zal de LHV op

de hoogte brengen van het aanbod van de apothekers.

- Verder wachten we inderdaad de uitkomsten van de verkenning van het vaccinatiestelsel af om bredere besluiten te

nemen over de rol van de apotheker bij vaccinatie.

Aanvullingen zijn welkom!

Groet

5.1.2e

van: [IGEN BEE «mo.»
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 12:20

2minvws.nl>;EEE< minvws.nl>;

@minvws.nl>

@knmp nl; [IEGEEE EEE komo n>

Aan:

cc;

Onderwerp: Vaccinatiebrief

3= se |
Er zijn veel ontwikkelingen de laatste tijd op het gebied van (COVID-)vaccinatie.
Ter info: bijgaande brief hebben wij gisteren verzonden naar de leden van de Vaste Kamercommissie.

IEEE other
Farmaceutische zorg, onderzoek en innovate (FZO&I)
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APOTHEKERSORGANISATIE

Alexanderstraat 11

2514JL Den Haag

www. knmp.nl | www.apotheek.nl

Van 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 12:01

aknmp.n!>; [ECKETI EEEo mo n>
@knmp.nl>

Onderwerp: Vaccinatiebrief, reactie CU

IE
Gistermiddag hebben we de brief naar de coalitiepartijen gestuurd. Aanstaande donderdag wordt over de begroting van VWS

gesproken. Dik-Faber (ChristenUnie) heeft inmiddels ons bedankt voor ‘deze heldere, concrete suggesties’. Dat is leuk

om te horen.

RIP cc) en ik zouden ook deze brief graag, ter kennisgeving, bij VWS willen neerleggen. Dat biedt extra kansen.

Hebben jullie een contactpersoon bij VWS bij wie je deze brief zou kunnen neerleggen? Dan weet ook het ministerie

dat er mogelijk in de Kamer aandacht voor zal zijn. Dan kan VWS dat meenemen in hun voorbereiding voor het

Kamerdebat.

Met vriendelijke groet,

hg

APOTHEKERSORGANISATIE

Alexanderstraat 11

2514 JL Den Haa
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